



Monique Hansen 韩梦妮

Associate 高级律师

D 直线 +852 3628 9004

E 电邮 monique.hansen@careyolsen.com

Monique is a senior associate in the dispute resolution and insolvency team. She has experience advising in a broad range of complex and multijurisdictional litigation across several sectors, including large scale infrastructure, energy and technology related disputes.

Monique has significant arbitration experience in the UK, Denmark and Hong Kong. She has been involved in litigation before the High Court in Denmark and in England the High Court, the Court of Appeal and the UK Supreme Court.

Career

Monique worked at Pinsent Masons' Hong Kong office before joining the team at Carey Olsen. Prior to that she worked in London at Fenwick Elliott, where she trained and qualified as a solicitor of the Senior Courts of England and Wales.

Monique has lived and practiced in the British Virgin Islands. She has also been admitted as a solicitor of the Eastern Caribbean Supreme Court (BVI).

Monique obtained her LLB from the University of Birmingham and obtained her Higher Rights of Audience and LPC from the University of Law in London.

Monique speaks Danish fluently.

Monique是我们诉讼和破产团队的高级律师。她在处理涉及多管辖的、复杂的、跨领域的诉讼方面拥有丰富的经验，包括涉及大型基建、能源和技术有关的诉讼。

Monique在英国、丹麦和香港拥有丰富的仲裁经验。她曾于丹麦的高等法院以及英国的高等法院、上诉法院和最高法院参与诉讼。

Monique在加入Carey Olsen团队之前曾就职于Pinsent Masons的香港办公室。在此之前，她在Fenwick Elliott的伦敦办公室工作和培训，并在那里获得了英格兰和威尔士的律师资格。

Monique曾在英属维尔京群岛生活和执业。她拥有BVI执业律师资格。

Monique在伯明翰大学获得法学学士，并在伦敦的University of Law获得高级法院出庭发言资格和律师执业资格证书。

Monique掌握流利的丹麦语。



LOCATIONS 地点

- / British Virgin Islands
英属维尔京群岛
- / Hong Kong SAR
香港特别行政区



LAWS PRACTISED 执业法律

- / British Virgin Islands
英属维尔京群岛



ADVISES ON 执业专长

- / Dispute Resolution and
Litigation
争议解决与诉讼
- / Restructuring and Insolvency
重组与破产



CONNECT 连接

OFFSHORE LAW SPECIALISTS 离岸法律专业机构